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 שיתוף פעולה עם עוגן.  .1

 

 תמצית הדיון: 

   :שיתוף פעולה עם עוגן .1

 . בנוגע לשיתוף הפעולה עם אופקלכאן או לכאן עוגן עדין לא קיבלו החלטה  -

 .מיליון ₪ 700 -מיליון ₪, היקף פעילות אשראי של כ  200 -לעוגן קיים הון של כ -

 בדומה לרישיון שיש לאופק, עוגן מעוניינים להיכנס תחת מסגרת של פעילות בנקאית, -

 . לכן נוצר הרצון לשיתוף פעולה עם אופק

 .ההון העצמי ובתהליך מתמשך של גיוסאופק נמצאת עם רישיון זמני בדרך לקבוע,  -

ליצור שיתוף פעולה עמוק ולבסס אותו על גבי המסגרת החוקית של אגודת הכוונה  -

 . פקדון ואשראי

 תום סקר לחברי הועד במסמך הצעה לאיחוד הפעילות על מרכיביו.  -

בחן את ההסדר ומסר כי להערכתו ניתן יהיה לאשר אותו עם    לביאתום ציין כי עו"ד צורי  -

 .השוניםהרגולטורים 

 .חלופות שנבחנות שתיעוד  ות במקבילכן כי קיימתום עד -

 ועל החלופות השונות. התקיים דיון ארוך על היתרונות והחסרונות של שיתוף הפעולה -

 : החלטה

רשות שוק ההון ורשם האגודות   –ים קת היתכנות ראשונית מול הרגולטורתתבצע בדי -

 . בהיבט של שיתוף הפעולה מול עוגן השיתופיות

 .פעולההשיתוף מודלים נוספים ליפעת תיפגש עם תום ועם עוגן ותנסה להציע  -

 רשמה: אתי דעי


